
 

 

Številka:  14. 

Datum: 19. 10. 2021 

 

Z A P I S N I K 

 

 14. izredne seje Krajevne skupnosti Osek - Vitovlje, ki je bila dne 19. 10. 2021 v Domu krajanov Osek 
- Vitovlje, s pričetkom ob  20.00 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica vodil/-a  
DOMINIK LIČEN , zadnji izvoljeni predsednik ". 
 
Zapisnik je vodil/-a ANEJA LIČEN.   
 
Prisotni:  Aneja Ličen, Dominik Ličen, Aleš Košuta, Franc Živec 
Odsotni: Helena Winkler, Tanja Rijavec, Anton Peršič 
 

Prisotna sta bila tudi Simon Kerševan, podpredsednik KTD Vitovlje Anej Peršič in predsednik KTD 
Osek Vojko ličen 

Seja je potekala v skladu s priporočili NIJZ.  

 

Dnevni red: 

1. predstavitev izvedeniškega mnenja za gradnjo naselja 7 hiš nad Osekom 

2. predstavitev osnutka spominskega obeležja  na vojaškem pokopališču na Polanah 

3. podpis pogodbe v upravljanje prireditvenega prostora v Vitovljah 

4. pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje  

5. investicije za pripravo finančnega plana za leto 2022  

6. drugo 

 

Ad 1) 

Simon Kerševan prebere izvedeniško mnenje za gradnjo naselja 7 hiš v zaselku »na Gradu« na nad 

Osekom. Gre za dolgoletno zgodbo, ki se vleče že od leta 2010. Težava je v dostopu, ki še danes ni 

rešen. Že 9 let postopek stoji. Naročeno je bilo strokovno mnenje, ki pravi, da pot ni primerna za 

dostop do naselja. S strani krajanov je bila podpisana peticija proti gradnji, vendar je bila neuspešna. 

UE je kasneje naročila izvedeniško mnenje. 5. 10. 2021 je bil izveden pregled. Kerševan S. pravi, da 

je bilo mnenj podano na podlagi videnega. Izmerili so le širino poti in zapisal, da zadostuje oz. je v 

skladu s pravili, da lahko mehanizacija gre po cesti do lokacije gradnje. Krajani so zaskrbljeni, da se 

bo uničilo pot skozi vas. 



Kerševan S. predlaga naj KS do petka pripravi odgovor na izvedeniško mnenje. Člani KS se strinjajo 

za ugovor. Aneja Ličen s pomočjo Simona Kerševana do petka pripravi ugovor in ga pošlje na UE. 

 

Ad 2) 

Simon Kerševan predstavi osnutek spomenika v spomin umrlim ruskim in domačim vojnim 

ujetnikom na pokopališču bolnice na Polanah. 

Točno lokacijo spomenika bomo določili kasneje. 

Celotno območje pokopališča je v lasti zavoda, ki mora soglašati s postavitvijo spomenika. 

Podana sta dva predloga, ki ju bomo posredovali ruskemu veleposlaništvu v pogled in odobritev. 

Za kasnejše vzdrževanje spomenika bi bilo zadolžen KTD Osek. 

 

Ad 3) 

Podpisalo se je pogodbo, da KS prevzame v upravljanje prireditveni prostor v Vitovljah. 

Pripraviti bo potrebno dogovor z KTD Vitovlje, kako ravnati in kako se bo pobiralo prispevke najema. 

 

Ad 4) 

Pregledali smo zapisnik prejšnje seje.  

Zapisnik soglasno potrjen. 

 

Ad 5) 

Dominik L. pove, da je potrebno pripraviti investicijski plan za naslednje leto. In pozove naj skupaj 

podamo predloge 

- investicijsko vzdrževanje: dokončna ureditev prireditvenega prostora v Vitovljah (izolacija 

lesenih hišic, označb igrišča, novi goli …), ureditev travnatega igrišča pri domu krajanov v 

Oseku ter ureditev oz. zavarovati pot do potoka 

- komunala: ureditev kontejnerskih mest v Oseku in v Vitovljah 

- ceste: projekt varna pot v šolo – ureditev prehoda za pešce in plačnika pri glavni cesti, 

rezkanje delov ceste, urejanje bankin, popravilo poti pod Rošovščami, š.t  5298/1 K.O Osek 

usmerjevalne table za parkiranje v Vitovljah, ureditev požarne poti za zgornji del Oseka 

- nadaljevanje vodovoda za zaselek Užiče 

- prireditve: vojaško pokopališče, sodelovanja: nasmeh poletju, praznik kostanja, Čukova 

domačija … 

Ad 6) 

/ 

Zapisala:  Aneja Ličen                            Predsednik KS Osek-Vitovlje 

             Dominik Ličen 

 


